
het leven geroepen. Door het lidmaatschap daarvan namens de
Kamer van Koophandel kon Fibbe niet alleen veel bereiken, maar
vestigde hij ook in de kringen van de Gemeente zijn reputatie. Al-
gemeen vertrouwen binnen en buiten zijn bijzondere kring van ac-
tiviteiten deden hem in 1964 vanzelfsprekend uitverkiezen als vice-
voorzitter van de Kamer van Koophandel. Toen had hij als het wa-
re een plaats bereikt van waaruit de algemene belangen van de stad
zouden mogen worden gehanteerd.

Na de Tweede Wereldoorlog heeft Rotterdam een hoogst merk-
waardig officieus college gekend, dat eens per maand samenkwam
op het Stadhuis om de belangen van stad en haven te behartigen
en dat onder leiding van de burgemeester en de voorzitter van de
Kamer van Koophandel de toon aangaf van de manifestaties, die
om de vijf jaren Rotterdam in de schijnwerper zouden brengen.
Tegen 1970 lukte dat niet zo erg: Fibbe zat er bij toen een zekere
moedeloosheid de overhand kreeg. - 'Mag ik het doen?' En dat ge-
beurde. In de kortste keren en vrijwel uit het niets kreeg Fibbe het
voor elkaar dat 'C '70' doorging en een succes werd. Vijfentwintig
jaren na het einde van de oorlog was de euforie van het Rotter-
damse haven-primaat aan het verbleken en kwamen de daarbij
achtergestelde waarden van de stadssamenleving hun rechten op-
eisen. 'Communicatie '70' betekende toen de doorbraak naar
nieuwe gezamenlijke ontwikkelingsmogelijkheden van stad en ha-
ven. De fleurige kleinschalige beweging die Fibbe in de binnenstad
tot stand bracht, mocht dan geen financieel succes zijn, maar in-
tussen was er iets losgemaakt - vooral bij de jeugd - waar Rotter-
dam de kracht aan ontleende om nadien stadsbestuur en be-
drijfsleven tot nieuwe vruchtbare samenwerking te brengen.

Zijn eigen bedrijf was hem daarna te klein geworden. Hij ver-
bond zich aan het aannemingsbedrijf Van Eesteren en wijdde zich
aan projectontwikkeling. Toen deze belangen samenkwamen in de
OGEM, kreeg Fibbe de leiding van een kleine ontwikkelingsafde-
ling 'Omega Project', die in binnen- en buitenland veel tot stand
bracht totdat aan het eind van de zeventiger jaren deze mogelijk-
heden opdroogden. Maar Fibbe had in Rotterdam enige belangrij-
ke stadsvernieuwingsprojecten kunnen doen realiseren en zich ver-
dienstelijk gemaakt als voorzitter van de VVV.

De Wolfert van Borselenpenning van de stad werd hem in okto-
ber 1970 uitgereikt en in 1978 werd hij benoemd tot officier in de
orde van Oranje-Nassau. Hij was tweeëndertig jaar lid van de Ka-
mer van Koophandel en jarenlang ondervoorzitter.
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